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Protokół z posiedzenia 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  

oraz Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości  
z 20 marca 2012 roku 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Gminy Krupski Młyn przy  

ul. Krasickiego 9 w Krupskim Młynie 20 marca 2012 roku. 
Obecni na posiedzeniu: 
Ochman-Szyguła Róża – przewodniczący  
Szewczyk Adam – wiceprzewodniczący 
Sufa Franciszek - członek 
Pilarski Krzysztof – członek 
Członkowie Komisji Budżetowej:  
Henryk Brodziak – przewodniczący 
Bogdan Huczko – wiceprzewodniczący  
Wojciech Kruk – członek 
Klaudiusz Kruszewski - członek 
W posiedzeniu wzięli udział:  
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss 
Wójt Gminy – Jan Murowski 
Zastępca Wójta Gminy -  Stefan Hajda 
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska-Kwiek 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Krupskim Młynie – Piotr Gruszka 
Pracownik Gminnego Ośrodka Kultury w Krupskim Młynie – Joanna Ostafin                                          
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i przedstawił obecnym porządek posiedzenia: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2012 – 

2023. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krupski Młyn na 2012 rok. 

3. Projekt uchwały w sprawie nie/wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Krupskim Młynie. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krupski Młyn w 2012 roku. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy do lat 3. 

7. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku p. Edyty Kulawik w sprawie wykupu lokalu 

mieszkalnego Nr 3 położonego w Krupskim Młynie Kolonia Ziętek 13 A. 

8. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Władysława Gorańskiego dot. umożliwienia 

osiedlenia się jej wraz z rodziną na terenie gminy. 

9. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Krystyny Minasjan dot. umożliwienia 

osiedlenia się jej wraz z rodziną na terenie gminy. 

10. Sprawy bieżące. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego porządku. 

 

Ad. 1. 
 Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2012 – 

2023. 

Skarbnik Gminy przedstawiła zebranym uzasadnienie dot. projektu uchwały. Poinformowała o 

planowanym przesunięciu środków finansowych z zadania związanego z montażem instalacji 

solarnych na zadanie związane z budową wodociągu na terenie gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że działania Gminy odbywają się dwutorowo. Z jednej 

strony Gmina wystąpiła z wnioskiem o dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego województwa śląskiego na lata 2007 - 2013 a z drugiej Gmina organizuje spotkanie 
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mieszkańców z komercyjną firmą w sprawie wykonania instalacji solarnych i złożenia wniosku do 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. W ten sposób mieszkańcy gminy 

będą mieli różne ceny za taką samą usługę; jest to forma dezinformacji mieszkańców. Franciszek Sufa 

zaoponował twierdząc, że każdy mieszkaniec powinien racjonalnie ocenić przedstawiane warunki i 

dostosować je do swoich możliwości finansowych. Nie uczestniczył w spotkaniu ale stwierdził, że 

zamącono świadomość mieszkańców, brakowało rzetelnej informacji. Zastępca Wójta zaprzeczył 

twierdząc, że nie ma dwutorowości bo jedną z możliwości jest złożony wniosek do NFOŚiGW a inną 

jest możliwość skorzystania z pomocy firmy komercyjnej w celu uzyskania dofinansowania.  

Skarbnik Gminy przypomniała, że złożony wniosek został oceniony pozytywnie i oczekuje na 

realizację na liście rezerwowej.  

Wójt Gminy zapewnił, że jeśli tylko będzie możliwość pomocy mieszkańcom w uzyskaniu 

dofinansowania to takiej pomocy udzieli w miarę posiadanych możliwości prawnych i środków 

finansowych.  

Komisja po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Ad. 2.  
 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
Skarbnik Gminy przedstawiła obecnym projekt przedmiotowej uchwały a Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt.  
 
Ad. 3. 
 Projekt uchwały w sprawie nie/wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki.  
Zastępca Wójta przedstawił obecnym projekt przedmiotowej uchwały. Wójt Gminy poinformował, że 
w ramach dotacji ze Spichlerza Górnego Śląska istnieje możliwość uzyskania środków finansowych na 
tzw. „małe projekty” i można wziąć udział w naborze. Osoby prywatne, instytucje, podmioty 
społeczne i przedsiębiorcy mogą starać się o te środki.  
Przewodniczący Komisji Statutowej – Franciszek Sufa przypomniał wniosek radnego Dawydzika, 
złożony na ostatnim posiedzeniu Komisji, a dotyczący pozytywnej oceny wyodrębnienia funduszu 
sołeckiego w budżecie ale dopiero po zakończeniu zadań inwestycyjnych, które zostały zaplanowane 
na najbliższe lata.  
Krzysztof Pilarski pytał jakie środki potrzebne byłyby do utworzenia funduszu sołeckiego w Gminie? 
Skarbnik Gminy poinformowała, że w związku z tym, że na terenie gminy istnieją dwa sołectwa, a 
więc: dla Krupskiego Młyna byłoby to ok. 100 000 zł a dla Potępy – 40 000 zł;  
Radni stwierdzili, że decyzja o wyodrębnieniu funduszu jest właściwa, ale nie w czasie, kiedy w 
budżecie znajduje się tak wiele rozpoczętych zadań inwestycyjnych, które należy w określonym czasie 
zakończyć i rozliczyć.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt.  
 
Ad. 4.  
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Krupskim Młynie. 

Zastępca Wójta przedstawił obecnym projekt przedmiotowej uchwały, uwzględniający zmiany w 

istniejącym Statucie i nowe zapisy, które powinny się w nim znaleźć w związku ze zmianą 

obowiązujących przepisów. 

Dyrektor GOK podziękował za umożliwienie mu udziału w posiedzeniu Komisji i zabranie głosu. 

Przedstawił swoje wątpliwości i uwagi do tekstu Statutu GOK-u, dotyczące m.in.: organizacji 

półkolonii, zasad wynajmu Sali w Potępie czy wyboru Zastępcy dyrektora.  

Zastępca Wójta przypomniał, że projekt Statutu został przygotowany w odpowiedzi na wnioski i 

interpelacje radnych. W związku z brakiem działań ze strony Dyrektora GOK powstał tekst, który 

został skonsultowany z radcą prawnym i to on przedstawiany jest do zaopiniowania radnym. 

Przedstawiony Statut jest projektem ale jednocześnie jest to bardzo ogólny dokument, a jego 

szczegółowe uzupełnienie stanowić będzie regulamin organizacyjny, utworzony przez Dyrektora GOK.  
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Piotr Gruszka przypomniał, że już wcześniej zgłaszał swoje uwagi do projektu, lecz wszystkie nie 

zostały uwzględnione. Powiedział, że w czasie konkursu na stanowisko Dyrektora mówił o tym, że 

może zająć się sportem i kulturą ale nie wiedział na jakich zasadach i w jakiej formie będzie można 

korzystać z nowych sportowych obiektów gminnych.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej zaproponował, aby przygotowany i przedyskutowany Statut 

przedstawić Komisji Oświaty. Następnie zapoznać pozostałe Komisje z jego treścią, by w końcu móc 

zagłosować nad nim na sesji.  

Franciszek Sufa zasugerował, że Wójt Gminy wraz z Dyrektorem GOK-u powinni się dogadać i 

przedstawić radnym uzgodniony projekt Statutu. Pytał również, kto zajmie się basenem, w związku z 

tym, że sezon już niedługo się rozpocznie. 

Komisje zapoznały się z przedstawionymi informacjami i postanowiły pozytywnie zaopiniować projekt 

Statutu z możliwością przedyskutowania i wniesienia dodatkowych poprawek na najbliższej sesji.  

 
Ad. 5. 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krupski Młyn w 2012 roku. 

Zastępca Wójta przedstawił obecnym projekt przedmiotowej uchwały a Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt.  

 
Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy do lat 3. 

Zastępca Wójta przedstawił obecnym projekt uchwały. Komisja pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt.  
 
Ad. 7. 
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku p. Edyty Kulawik w sprawie wykupu lokalu 

mieszkalnego Nr 3 położonego w Krupskim Młynie Kolonia Ziętek 13 A. 

Zastępca Wójta przedstawił obecnym projekt przedmiotowej uchwały a Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt.  
 
Ad. 8. 
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Władysława Gorańskiego dot. umożliwienia 

osiedlenia się jej wraz z rodziną na terenie gminy. 

Zastępca Wójta przedstawił obecnym projekt przedmiotowej uchwały a Komisja negatywnie oceniła 

przedstawiony wniosek. 

Franciszek Sufa podkreślił, że działanie Państwa jest niewłaściwe, bo przekazuje gminom coraz więcej 
zadań, nie przeznaczając na nie środków finansowych.  
 
Ad. 9.  
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Krystyny Minasjan dot. umożliwienia 

osiedlenia się jej wraz z rodziną na terenie gminy. 

Zastępca Wójta przedstawił obecnym projekt przedmiotowej uchwały a Komisja negatywnie oceniła 

przedstawiony wniosek.  

 
Ad. 10.  
Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady Gminy:  
a) poinformował o piśmie Przewodniczącego Rady Powiatu Tarnogórskiego – p. Andrzeja 

Fiały w sprawie wskazania laureatów Nagród „Orła i Róży”. Członkowie Komisji 
podkreślili, że aby wskazać laureata tych nagród należy się do tego przygotować, a do 
sesji zostali już tylko kilka dni. Klaudiusz Kruszewski zwrócił się do Przewodniczącego 
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Rady Gminy, aby w związku z tym, że konkurs jest cykliczny, przypomniał radnym w 2013 
roku o nagrodach ale z pewnym wyprzedzeniem.  

b) wnioskował, aby zastanowić się nad jedną wspólną taryfą wody dla całej gminy aby 
uniknąć różnicowania mieszkańców.  
Radni podkreślili, że to jest bardzo trudna decyzja, najpierw należy przeprowadzić 
szczegółowe wyliczenia i przedstawić kalkulację, by Rada Gminy mogła ustalić stawkę 
opłat. Ważnym składnikiem w tworzeniu taryfy jest planowane uruchomienie ujęcia 
wody w Krupskim Młynie, co powinno znacznie obniżyć koszty wody.  

c) przypomniał o podjęciu działań w związku z udzieleniem bonifikaty dla mieszkańców 
zainteresowanych wykupem lokalu mieszkalnego.  
Zastępca Wójta wyjaśnił, że zgodnie z wnioskiem radnych pismo do mieszkańców jest 
przygotowane ale czekamy na ofertę banku, który byłby zainteresowanym udzieleniem 
pożyczki mieszkańcom gminy. Trzeba jednak pamiętać, że gmina ma obowiązek 
utrzymywania gminnego zasobu mieszkaniowego, który wymaga również sporego 
wkładu finansowego; 

d) przekazał wnioski mieszkańca Ziętka zgłoszone w czasie dyżuru: 
- o naprawę dziur przy bloku 1 i 3 w Ziętku; 
- o budowę następnych garaży w Ziętku. 

2. Adam Szewczyk pytał: 
a) czy Wójt Gminy mógłby dopomóc w działaniu przy organizacji Turnieju tenisa ziemnego o 

puchar Wójta. Wójt odpowiedział, że jeśli tylko będzie taka możliwość to udzieli pomocy; 
b) kiedy będzie rozpoczęty kolejny etap prac w ramach budowy Hali przy Zespole Szkół w 

Krupskim Młynie. 
Wójt wyjaśnił, że prace przygotowawcze do kolejnego etapu zostały rozpoczęte. 

3. Franciszek Sufa: 
a) pytał czy jeszcze finansowana jest rehabilitacja osób niepełnosprawnych na terenie 

gminy (w tym: p. Wójcik)? Wójt odpowiedział, że nie ma w tej chwili takiej możliwości 
dofinansowania takiego zadania; 

b) pytał czy jest szansa na budowę Sali gimnastycznej w Potępie? Wójt wyjaśnił, że projekt 
został przygotowany. 

4. Henryk Brodziak wnioskował o wymianę siatki na boisku w Ziętku. 
5. Klaudiusz Kruszewski przypomniał o wykonanie remontu chodników w Ziętku. 

 
 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.00 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
(-) Róża Ochman-Szyguła; (-) Krzysztof Pilarski; (-) Franciszek Sufa; (-) Adam Szewczyk 

Henryk Brodziak……………………………………; Bogdan Huczko………………………………………. 
 
Wojciech Kruk…………………………………..; Klaudiusz Kruszewski …………………………………. 
 
Prot. K. Michałek 
 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy  
1 x a/a 


